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Saksopplysninger  

Valdansvarlige representant Rolf Jørgensen klager i brev av 26. juni 2024 om kommunens vedtak i TU 
sak 14/2024. (Se vedlagt klage).  

Vurderinger  

Søknadsfristen ble satt for å få mulighet til å behandle alle søknadene og se over data i 

hjorteviltregisteret. Kommunen mottok 6 søknader om nedsatt minsteareal, hvorav alle skulle 

vurderes i forhold til følgende data:  

• Tildelte og felte dyr 

• Fellingsresultat (%) 

• Jaktdager- antall jegerdager 

• Sett elg pr. jegerdag 

• Felt elg. pr jegerdag 

• Slaktevekter 

• Kjønnssammensetning:  

o Sett ku pr. okse 

o Sett kalv pr. ku 

o Sett kalv pr. kalvku 

I tillegg skal søknaden behandles i henhold til naturmangfoldloven §§8-12. Og i forskrift om 

forvaltning av hjortevilt §7 kan det fravikes fra minsteareal på bakgrunn av artens levevilkår, 

bestandens størrelse og utvikling. I tillegg til den skade viltet volder og andre ekstraordinære forhold. 

En slik vurdering med fremstilling av data hentet fra hjorteviltregisteret er tidkrevende og fristen ble 

satt for at kommunen skal kunne gjøre disse vurderingene.  

Når det gjelder valdansvarlig og hans e-post adresse er han selv ansvarlig for at kommunen har rett 

e-post. Kommunen har brukt e-post registrert i hjorteviltregisteret og ved flere anledninger nevnt 
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muntlig til valdansvarlig at han har mottatt e-post fra kommunen med påminnelse om levering av 

fellingsrapport, om å søke om nedsatt minsteareal etc. Jørgensen har da forsikret om at han skal 

sjekke ut e-posten. Først etter at Jørgensen fikk kjennskap til at han kom til å få avslag nevnte han at 

vi måtte ha feil e-post adresse og at saksbehandler måtte forstå at han bruker jobb e-post til privat e-

post. 

Kommunen har ved flere anledninger forsøkt å få Jørgensen til å levere fellingsrapport, og det har 

blitt nevnt at han må logge inn i hjorteviltregisteret for å gjøre dette eller å sende den inn via 

papirskjema. Det ble også sagt at dersom han ikke har innloggingsinformasjonen sin må han kontakte 

naturdata. Etter gjentatte muntlige forsøk måtte kommunen selv inn å levere fellingsrapport for 

valdansvarlig for å få sendt data videre til SSB.  

Avslutningsvis har andre vald fått avslag på sin søknad om nedsatt minsteareal dersom de ikke har 

fylt kvoten året før da det virker uhensiktsmessig å søke om flere dyr dersom de ikke får fylt kvoten 

året før. Grunnen for at de ikke har fylt kvoten oppgis å være «av flere ulike grunner».  

Konklusjon og anbefaling  

Vedtaket bør opprettholdes.  

Kommunedirektørens innstilling 

Vedtaket opprettholdes.  

 

Rødøy kommune, 03.09.2024 

 

Harald Einar Erichsen   
Kommunedirektør Steinar Stien  

 Kommunalsjef teknisk  Julie Larsen 
Fagkonsulent teknisk  

Dette dokumentet er godkjent elektronisk og har derfor ikke håndskrevet signatur. 
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1 Klage på vedtak vedr. avslag på søknad om nedsatt minsteareal 2024 for Rødøy elgvald 

2 vedlegg til klage om nedsatt minsteareal.pdf 

 

  

 



Fra: Rolf Jørgensen[Rolf.Jorgensen@rodoy.kommune.no]
Sendt: 26.06.2024 13:12:44
Til: Postmottak Rødøy Kommune[postmottak@rodoy.kommune.no]
Tittel: Klage på vedtak vedr. avslag på søknad om nedsatt minsteareal 2024 for Rødøy
elgvald.

Til:         Rødøy kommune v/ Teknisk utvalg
Fra:       1836 V0040 Rødøy elgvald
 
Klag på vedtak
 
Herved påklages vedtak i sak 14/2024 for Teknisk utvalg vedrørende avslag på
søknad om nedsatt minsteareal 2024 for Rødøy elgvald.
 
Søknad om nedsatt minsteareal er avslått med begrunnelse at søknaden er
kommet inn etter fristen 14. april 2024.
Fristen det her henvises til og som er bakgrunn for avslag på søknad om nedsatt
minsteareal er opplyst å være gitt i brev/mail utsendt fra saksbehandler
elgforvaltningen.
 
Etter nærmere undersøkelse er det avdekket at de faktiske forhold viser seg at
dette aktuelle brev/e-post  om blant annet søknadsfrist for nedsatt minstearealer
feilsendt til en e-post adresse som ikke har vært i bruk de siste 4 – 5 år. 
Rødøy elgvald har dermed blitt avskåret for nødvendige opplysninger om frist for å
søke om nedsatt minste areal innen frist som var angitt i e-post fra kommunen.
Min korrekte e-post adresse burde være godt kjent for kommunen da jeg nærmest
ukentlig mottar e-poster om ditt og hint.  
 
Det er her på det rene at det er begått en saksbehandlingsfeil fra kommunal
saksbehandler ved å unnlate å undersøke om utsendt informasjon er sendt til riktig
e-post adresse. 
 
Dette har medført en fatal følge for vår søknad om nedsatt minsteareal siden
avslaget ene og alene er begrunnet med at søknadsfristen ikke er overholdt.
Vedtaket om avslag framstår dermed som ganske uforståelig siden for sent
innsendt søknad ikke kan belastes Rødøy elgvald.
 
Søm det framgår av søknaden er den skrevet allerede 21. mars 2024, men på
grunn av et par uavklarte forhold med jaktleder om bestandstall etc. og ikke minst
manglende informasjon fra kommunen om søknadsfrist ble søknaden ikke sendt i
mars.
 
Undertegnede reiste på ferie til Filipinene 25. mars og kom tilbake fredag 19. april.
Siden en ikke hadde mottatt brev med informasjon vedr. nedsatt minsteareal så
sent som 24 mars gikk vi ut fra at fristen for søknad måtte være 1 mai. Søknad om
nedsatt minsteareal ble levert umiddelbart etter hjemkomst 22. april.   
 
Det burde da være rikelig med tid til å vurdere og behandle en enkel søknad om
nedsatt minsteareal før møte i teknisk utvalg som førts ble avholdt 29. mai – 24,
dvs. godt over en måned etter 
at søknaden ble levert.
 
 



En minner om at forvaltningsorganet Teknisk utvalg på fritt selvstendig grunnlag
skal vurdere alle sakens opplysninger, og treffe sin avgjørelse ut fra foreliggende
opplysninger om elg bestanden, problemer med beiteskade på skog og hage,
beitetilgang sett i forhold til antall dyr, forhold til nærgående og skremmende elg
som oppholder svært nær bebyggelse og på veier.
 
Det vises her til vår søknad om nedsatt minsteareal for Rødøy elgvald ved
valdansvarlig og skriv fra jaktlaget ved Rødøy vald. I begge disse skriv er det godt
dokumentert at elgbestanden på Rødøy er for stor i forhold til beitetilgang og at
behov for nedsatt minsteareal for å kunne ta ut flere dyr absolutt er til stede.
Vi håper Teknisk utvalg er sitt ansvar bevist og treffer sine avgjørelser utfra
foreliggende opplysninger om stedlige forhold og ikke rir sine kjepphester og driver
unødig flisespikkeri  når avgjørelse om avslag i første rekke er begrunnet i
saksbehandlingsfeil fra administrasjonens saksbehandler.   
 
Vi ber om at Teknisk utvalg ta vår klage til følge og innvilger vår søknad om
nedsatt minsteareal for Rødøy elgvald – jaktsesongen 2024 som omsøkt. 
    
 
Vennlig hilsen
 
For Rødøy elgvald
Rolf Jørgen Jørgensen
 
 
3 stk. vedlegg
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